

Title (en)
Strip packing.

Title (de)
Durchdrückpackung.

Title (fr)
Emballage en blister.

Publication
EP 0543775 A1 19930526 (DE)

Application
EP 92810856 A 19921105

Priority
CH 336291 A 19911118

Abstract (en)
Pure-sorting pressing-through packing, including a base part (1) having one or more compartments, recesses or cups (2) and a lid (4) which is mounted on the margin of the compartment(s) or cup(s), can be peeled off and is divided up into lid segments, each lid segment covering a compartment and each lid segment being sealed onto the base part in accordance with the size of the compartment (f) and each lid segment including a tearing aid (A) and it being possible to fully or partially peel off, pull off or detach each lid segment in accordance with the size of the compartment via the sealing seam by pressing through the contents, the base part and lid containing the same or different materials and the materials being made of essentially the same kinds of plastic. <IMAGE>

Abstract (de)
Sortenreine Durchdrückpackung, enthaltend einen Bodenteil (1) mit einem oder mehreren Fächern, Vertiefungen oder Näpfchen (2) und einem randständig des oder der Fächer oder Näpfchen angebrachten abschälbaren Deckel (4), wobei der Deckel in Deckelsegmente aufgeteilt ist, wobei jedes Deckelsegment ein Fach ab-deckt und jedes Deckelsegment am Bodenteil dem Umfange des Faches nach angesiegelt ist (f) und jedes Deckelsegment eine Anreisshilfe (A) enthält und jedes Deckelsegment dem Umfange des Faches nach über die Siegelnaht durch Durchdrücken des Inhaltes vollständig oder teilweise abschälbar, abziehbar oder ablösbar ist und Bodenteil und Deckel gleiche oder verschiedene Werkstoffe enthalten und die Werkstoffe aus im wesentlichen gleichen Kunststoffarten bestehen. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 75/34

IPC 8 full level
B65D 75/32 (2006.01); **B65D 75/34** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65D 75/326 (2013.01 - EP US); **B65D 75/327** (2013.01 - EP US); **B65D 2575/3227** (2013.01 - EP US); **B65D 2585/56** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [A] US 3912082 A 19751014 - GERNER DANIEL F, et al
• [A] DE 1288979 B 19690206 - HAMAC HANSELLA GMBH
• [A] DE 1486667 A1 19691009 - WILH SCHMITZ SCHOLL FA
• [A] DE 9000386 U1 19900322

Cited by
EP0598922A4; DE4402038A1; CN1072994C; WO9519922A1; WO9625254A1

Designated contracting state (EPC)
CH DE ES FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
EP 0543775 A1 19930526; EP 0543775 B1 19970219; CA 2083094 A1 19930519; CH 684081 A5 19940715; DE 59208050 D1 19970327; US 5360116 A 19941101

DOCDB simple family (application)
EP 92810856 A 19921105; CA 2083094 A 19921117; CH 336291 A 19911118; DE 59208050 T 19921105; US 96827292 A 19921029